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Fråga – Angående Andersbergs fotbollsplan
För att följa upp tidigare ställd fråga under sammanträdet i juni gällande upprustning
av Andersbergs fotbollsplan. Då hänvisades frågan till att beslut inte hade tagits i
stadsdelslyftet för Andersberg i debatten.

På Gävle kommuns hemsida går det att läsa om både genomförda aktiviteter och
pågående aktiviteter inom ramen för stadsdelslyftet Andersberg. Under 2024 har
bland annat kvällsaktiviteter för unga/unga vuxna anordnats, mobilfritidsgård där
ungdomar och vuxna kvällsvandrar och språkutvecklande föreläsningar för ledare.
Det går även att se förslag på åtgärder som finns som förslag, där under hittar vi fyra
förslag totalt där förslaget på ny konstgräsplan och läktare är ett av dem.

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd följande:

- Har något beslut gällande pågående aktiviteter i stadsdelslyftet för att rusta
upp fotbollsplanen i Andersberg tagits?
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